



# Snow White

## 白雪公主

人物性格：可愛、優雅、純真

好朋友：七個小矮人、白馬王子

2

## Chapter 1

I'm Princess Snow White. It has been many years since I met the Prince in the woods, but I can still remember how magical it was. From the first moment, I knew there was something special between us.

For our first wedding anniversary I wanted it to be just as special, so I went to visit some old friends of mine who could help.

Before heading off, I kissed the Prince goodbye.

'I'll be back soon,' I said.

As I headed off into the woods, I thought about how lucky we were to have each other.

'I'll miss you,' he replied.

我是白雪公主。從我在樹林中遇到白馬王子到現在，已經很多年了，但我仍然清楚地記得那是多麼不可思議。從我遇到王子的那刻起，我就知道在我們之間有一些特別的東西。

為了讓我們的第一個結婚周年紀念日變得更加特別，我決定去探望一些老朋友，希望他們能夠幫助我。

出發前，我和白馬王子吻別。

「我很快就會回來的。」我說。

當我轉身進入樹林的時候，我在想能夠擁有對方是多麼的幸運。

「我會想你的。」他回答說。

4



## Chapter 2

It had been a long time since I had visited my dear friends in the woods, and I arrived at the Seven Dwarfs' cottage just as they were returning from working in the mine. They seemed very happy to see me - even Grumpy was smiling!

'I have a special favour to ask you,' I said to them.

'The Prince and I will be celebrating our first anniversary with a royal ball. I really want to give him something special, but I can't decide on anything.'

The Dwarfs all thought for a moment. Then they all came up with the same idea ... a diamond from their mine.

對上一次我來探望樹林中的朋友，已經是很久以前的事了。當我到達七個小矮人的小屋的時候，他們正好剛從礦場工作完回來。見到我，他們看起來很高興，甚至連生氣也在笑呢！

「我想請你們幫我一個特別的忙。」我對他們說，「我和白馬王子將會舉行一個皇家舞會，來慶祝我們結婚一周年紀念日。我想給他一個特別的驚喜，可是我實在不知道該做些甚麼。」

小矮人們想了一會，然後他們都想出了一個同樣的主意……從他們的礦場裡找一顆鑽石。

7